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1. W trosce o bezpieczensnvo w ruchu drogowym na ul. Ogniowej proszq o rozwa:ienie zmiany dotyczacej

parkowania na tej jezdni, pozwalaj4cej na swobodny przejazd pojazd6w snmochodowych. Obecnie

dochodzi czesto do sytuacji, 2e parkuj4ce samochody utudniaj4 pneiazd i mijanie sig innych

uczestnik6w ruchu.

2. W imieniu mieszkaric6w ulicy Pszczelej proszg o dokonanie polo2enia dywanika asfaltowego na odcinku

od uI. Michelirisklej do ul. \{czasowej. Ten kr6tki okc}o 250sr kart'alek ulicy wpnaga 3ej dckcfczenia
a mieszkaricy plac4cy solidne poda&i do kasy miasta czuj4 siq pokrzywdzeni tym, 2e do tej pory nie

dokoriczono tego fragmenu ulicy Pszczelej.

3. Starsi mieszkaricy ul. S-w. Antoniego prosz4 o zainstalowanie kilku lawek. Na tei ulicy lawek nie ma

opr6cz dw6ch przystankSw autobusowych ale to nie rozwiqzuje problemu dla os6b starszych chc4cych

odpoczEt na lawce.

( A.)vfieszkancy miasta zwracajq uwage na to, ie ciq2icie 10 tonowe pojazdy z ,, Saniko" niszcz4lokalne drogi

-i chodniki nie przystoso'r,i/ane do ciqitkiego sprzefd.

Wobec powyzizego pytaj4 czy,, Saniko" wymieniajEc stopniowo sw6j tabor samochodowy mo2e zakupid

lZejsze pojazdy by nie degradowad obecnej infrastruktury drogowej miasta.

5. W imieniu zainteresowanych mieszkarlc6w pytam pana prezydenta, czy miasto'uqdzie czekat z

przeniesieniem Wydzialu Komunikacji na wybudowanie nowego dworca kolejowego we Wloclawku.

Jeden z pracownik6w wspomnianego Wydzialu Komunikacji sugerowal przeniesienie go do budynku

na ul. Ko6ciuszki po dawnym MOPR, kt6ry mialy przejqd organizacje pozarz4dowe.

Z powaZaniem


